
 

 

 

 

 

Forslag til afdelingsmødet tirsdag d. 24.9.2024 

 

For at imødegå fremtidige problemer med parkering for beboere og gæster foreslår vi: 

 

Bestyrelsen opfordres til at undersøge muligheden for anlæg af parkeringskælder. 

 

Venlig hilsen 

Poul-Ove Dencker Larsen 

 

Anna Kathrine Jensen 

 

 

 

Vores tanker: 

Vi ser for os, en parkeringskælder der kan klare hele behovet for parkering af 

motorkøretøjer, herunder mulighed for opladning af el-køretøjer. Parkeringskælderen skal 

have en størrelse, der vil gøre det interessant for et firma at opføre og drive p-kælderen, så 

vi alene skal bidrage med at stille arealet til rådighed. 

Det areal der frigives ved at flytte parkering under jorden kan så bruges til klimasikring, 

biodiversitet og/eller rekreative formål. 

 

 

 
 


